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Betreft: Verticale marktafbakeningen

Uit het groenboek van de Europese Commissie inzake oneerlijke handelspraktijken in de food- en 
non-food toeleveringsketen tussen ondernemingen in Europa blijkt dat deze sectoren met 
verschillende oneerlijke handelspraktijken kampen, waardoor er vaak grote prijsverschillen bestaan 
voor identieke voedingsproducten tussen verschillende lidstaten. Zo blijkt bijvoorbeeld uit een recente 
studie van de Belgische Federale Overheidsdienst Economie dat de prijzen voor de eindgebruiker in 
België 7% hoger liggen dan in Frankrijk, 10,4% hoger dan in Nederland en 10,6% hoger dan in 
Duitsland. Hierdoor wordt de Europese eindconsument met een zwaar gefragmenteerde interne markt 
geconfronteerd. Volgens het groenboek meent tegelijk 58% van de Europeanen dat de bestaande 
handhavingsmechanismen ter bescherming van zwakke partijen ontoereikend zijn.

In dat kader de volgende vragen:

1. Is de Commissie, met name de Commissaris voor mededinging, op de hoogte van deze 
prijsverschillen voor dezelfde voedingsproducten in de verschillende lidstaten? In hoeverre zijn 
deze verschillen volgens de Commissie te wijten aan het bestaan van verticale akkoorden die de 
Europese markt land per land afbakenen, die parallelhandel verhinderen en die aldus ingaan 
tegen de principes van een interne markt?

2. Een gebrekkige handhaving is problematisch. Onlangs is binnen het directoraat-generaal 
Mededinging een taskforce inzake food opgericht. Wat zijn de prioriteiten van deze taskforce? 
Vormt de aanpak van verticale marktafbakeningen in de voedselsector een prioriteit van deze 
taskforce? Indien ja, welke maatregelen zal de Commissie treffen en wanneer verwacht zij 
concrete resultaten? Indien de aanpak verticale marktafbakeningen in de voedingssector geen 
prioriteit vormt voor deze taskforce, waarom niet? Hoe en waar moeten ze volgens de 
Commissie dan wel effectief aangepakt worden?


